



# Biography

Steve Austin, (The 6 Billion-Dollar Man) half-man, half machine

It's also the concept of this belgian band created by four musicians and an electro grove-machine. Benjamin sings, Alain beats, Fred plays bass and Lood plays guitars and is programming the machines.

Steve Austin is bound to make you all moove and groove on famous tracks remixed the same way "2Many DJ" would make it. But we do this live. From Lady Gaga to Guns 'n' Roses, from Frankie Goes to Hollywood to Madonna and The Police or Gnarl's Barkley, all styles merge into a creative mix to make you dance We're the ideal band to launch a DJ set or a dance party for your event.

[www.steve-austin.be](http://www.steve-austin.be)

Steve Austin was gathered in Brussels in 2009

Alain Tanghe	Drums
Ben Venet	Vocals
Frederick Moolaert	Bass
Ludovic Romain	Guitars & programming

[steve@steve-austin.be](mailto:steve@steve-austin.be)



# Biographie

Steve Austin, (L'Homme qui valait 3 Milliards) moitié homme-moitié machine.

C'est aussi le concept de ce groupe belge composé de quatre musiciens et d'une machine electro. Benjamin au chant, Alain à la batterie, Fred à la basse et Ludo aux guitares et à la programmation des machines.

Steve Austin vous fera danser sur des morceaux connus et remixés entre eux façon "2Many DJ" mais en live. De Lady Gaga à Guns 'n' Roses, de Frankie Goes to Hollywood à Madonna en passant par The Police ou Gnarl's Barkley, tous les styles fusionnent dans un mélange créatif et dansant idéal pour lancer un DJ set ou la soirée de votre event...

[www.steve-austin.be](http://www.steve-austin.be)

Steve Austin a été formé à Bruxelles en 2009

Alain Tanghe	Batterie
Ben Venet	Chant
Frederick Moolaert	Basse
Ludovic Romain	Guitares et programmation

[steve@steve-austin.be](mailto:steve@steve-austin.be)